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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2018/19:194 Bondepaketet

I statsministerns regeringsförklaring nämns ett kraftfullt bondepaket som ska 
tas fram för att stärka svensk livsmedelsproduktion. Detta är nödvändigt efter 
en hel mandatperiods bristfällig landsbygdspolitik.

Efter det senaste årets torka och dåliga lönsamhet som följd står svenskt 
jordbruk inför enorma utmaningar, och en redan utsatt bransch har fått det allt 
svårare.

Bristen på styrning av myndigheter och tomma löften under sommaren 2018 
har lämnat en hel del obesvarade frågor.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson: 

 

När avser statsrådet och regeringen att återkomma med ett kraftfullt 
bondepaket? 

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-12
Besvaras senast
2019-02-20 kl. 12.00


